
Byggeri ved Skejby Centret 

 

Jeg kan tilslutte mig høringssvaret fra beboerne Skelagervej 6-8, da dette høringssvar fuldt ud beskriver 

udfordringerne for området. 

Jeg bor selv i nr. 192 og ønsker ikke så højt et byggeri så tæt på. 

• Hvordan vil I håndtere den nuværende kriminalitet når den bliver mere usynlig i højere og tættere 

byggeri og dermed vil skabe mere utrygge forhold? 

• Hvordan vil I få flere kunder til et i forvejen ikke specielt godt indkøbscenter, som bliver gemt bag 

højere byggeri? 

• Hvordan vil I få trafikken til at fungere, for det gør den ikke nu? 

• Hvorfor vil I have området fortættet, skal alle virkelig bo så tæt? 

• Er der overhovedet behov for flere boliger i området? 

• Hvorfor vil I have privat udlejning og ikke flere almene boliger? 

• Hvor skal bilerne holde? på vores p-plads som i forvejen har for få pladser til vores beboeres biler? 

• Har vi der bor her i forvejen lyst til at blive boende når området ændres med højere byggeri? 

• I øvrigt er det rigtig dårligt beskrevet i det materiale I har sendt til os. 

• Er det alle i området, der har fået besked i deres e-boks? – det lyder ikke sådan på folk i området. 

Jeg mener, at vi lige nu bor i et rimelig attraktivt område til trods for, at trafikken er noget nær et mareridt 

omkring udkørslen til Skejbygårdsvej. Lang ventetid med hasarderede udkørsler til følge. Lange køer med 

op til 20 minutters ventetid når store lastbiler skal bakke ind på parkeringspladsen ved centret (mange 

gange døgnet rundt). 

Jeg tænker, at det bliver mere utrygt med fortætning i området. Utrygt at sende børn af sted til selv at 

handle ind da trafikken bliver endnu mere fortættet. 

Jeg tænker, at mere byggeri i op til 4-6 etager omkring Skejby Centret vil ødelægge området som det er nu. 

Der vil blive gener for os der bor i nærheden i form af indkigsudfordringer for de nærmeste beboere. 

Lysindfald som bliver væsentligt ændret (og nok ikke til det bedre). Udsigter der forsvinder. Har vi der bor 

her i forvejen lyst til at blive boende når området ændres med højere byggeri? 

Vi bor forholdsvis tæt på dejlig grønne områder, som der bliver færre og færre af.  Og det vil nyt byggeri 

næppe gøre bedre. 

Jeg har egentlig ikke så meget imod byfornyelse og synes egentlig, at mange af de nye byggerier er rigtig 

flotte bygninger, men, for der er et men, det ligger alt for tæt og er alt for højt. Det er klaustrofobisk og 

privatlivet er kun privat når gardiner er trukket for.  

 

Med venlig hilsen 

Dorthe Bohn, Skelagervej 192, 8200 Aarhus N  


